
Mariola Gawlowska
Radna Rady Miasta
W loclawck

Wloclawek 11.01.2012

Pan
Marek Wojtkowski
Itrezydent Miasta Wloclawek

Zwracam sig z uprzcjraq prosbq w imieniu mleszkaric6w
Zawiila o reguiame odSniezanie i oczyszczanie ulicy Krokusowej.
Jest to kr6tka ulica, ale uczQszczana przezpoJazdy i pieszych,
ponrcwaz znajduje sig tu Kodci6r Najdwietszej Marii panny Krtirowei

Polski.

Uprzejrnie proszg pana prezyclenta o porltoc w tej sprawie.

Z powaiariem
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